



## PROTOKOLL ROMOLSLIA SPORTSKLUBB

Møtet gjaldt	Styremøte i Romolslia sportsklubb
Dato	12.12.23
Tidsrom	19.00-20.00
Sted	Klubbhuset
Til stede	Jon Westbye, Vibeke Ansnes, Bjørn Tore Leithe, Tor Morten Andresen
Forfall	Kjetil Vatile, Nina Varskog, Jan Strømsvik
Referent	Vibeke Ansnes
Kopi til	

### 1. Gjennomgang av forrige styremøte

Jon gjennomgår saker fra siste styremøte (i slutten av september).

Romolslia rundt er gjennomført, med suksess. Satser på nytt løp til våren.

Sesongavslutning er gjennomført.

Det ble gjennomført loppemarked under ombruksuka.

### 2. Årshjul November og Desember

Det ble gjennomført dugnad i November. Jon deltok på klubbforum. Baneskjema for neste år er sendt inn. Det er sendt momskompensasjon for lysanlegg og klubbhus innen fristen.

### 3. Sportslig fotball

Samarbeid med Flatås: [Samarbeidsavtale er signert.](#) Det undersøkes muligheter for samarbeid mellom G16 år og J14 år. Det ser ut til å bli enighet om at guttene skal spille for Romolslia i et slikt samarbeid, men det er ikke helt avklart enda. Usikkert rundt J14 år enda, da det er J13 år som ønsker et samarbeid fra Flatås sin side. Tanken er da 1 9er lag J14 og 11er lag J15.

Lagspåmelding for ungdomslag i januar.



Seniorlag: Har hatt møte med seniorlag (futsal) vedrørende innmelding i klubb og betaling av medlemsavgift og treningsavgift. Det er viktig at spillerne utfører dette, da klubben har større utgifter på dette laget enn penger som kommer inn. Laglederen har fått forespeilet større treningsavgift neste sesong, dersom det skal meldes på seniorlag i serien.

#### **4. Økonomi**

Vi har p.d.d 46 040,08 kr på driftskonto. Det ligger regninger for 17 438,48 kr til forfall fra driftskonto. Dette er løpende driftsutgifter.

Vi har 100 000 kr utestående til Siero, pga oppgaver som ikke er ferdig utført. Vi har ikke fakturert Siero for hovedspons dette år, og tenker dette og neste års spons kan trekkes fra regningen når de er ferdig med arbeidet. Vi klarte kun å betale 50 000 kr av rentene på hovedlånet, som opprinnelig var på 135 000 kr. Vi har innfridd rentene på to smålån, samt innbetalt utbetalte spillemidler på spillemiddellånet.

Vi forventer utbetaling av momskompensasjon i slutten av desember, og vil da vurdere om vi kan betale mer på rentene eller om dette må vente til våren, for å sikre penger til å betale faste kostnader.

Vi har et stort behov for å øke inntekter til klubben, da høstens dugnad kun genererte en inntekt på 39 810 kr.

Vi har sendt regnskap for lysanlegg i forbindelse med utbetaling av kommunalt tilskudd til dette. Vi måtte få Øystein Wormdahl til å skrive revisorrapport på dette før vi sendte det på nytt, da vi måtte ha egen revisor. Vi har også sendt tilsvarende regnskap for klubbhus, som har blitt godkjent av en kommunal revisor.

Vi har sendt søknad til Thon stiftelsen, venter på svar. Det er sendt søknad til kommunen om penger til drift av fritidsklubben.

Vi burde hatt flere sponsorer - vi må jobbe videre med dette. Mekonomen, industriparken, snekkerfirma.

Vi har hatt møte med Romolslia borettslag for å bli enige om mulig sponing. De ønsker kun å sponse til utgifter som er konkret relatert til aktivitet, og ikke bidra økonomisk til drift.



## 5. Nytt kunstgressdekke på Siero arena

Thomas Ekremsæter, og ei gruppe, har fått [mandat fra styret](#) til å undersøke muligheter for nytt kunstgressdekke. Det planlegges bytte av dekke i 2025..

## 6. Årsmøte 2024

Avholdes i løpet av februar måned.

### - Øke treningsavgift

Forslag om å øke treningsavgift og dele innbetaling to ganger i år, i mars og september. Fakturere medlemsavgift og halv avgift i mars, samt halv avgift i september.

Ønsker å øke medlemsavgift fra 200 til 300 kroner.

Vurdere å fakturere det yngste laget en symbolsk sum?

- 1400 (7-8 år) øke til 1700?
- 1600 (9-10 år) øke til 1900?
- 1800 (11-12 år) øke til 2100?
- 2000 (13 år til 19 år) øke til 2300?
- Senior: Minimum 3000 kr

Tar opp økningen på styremøte i januar, må se dette opp mot budsjett.

### Sette opp forslag om treningsavgift for E-sportlag.

### - Ny sammensetning i styret

Bjørn Tore Leithe trekker seg fra styret fra årsmøtet 2024. Han vurderer å delta på siden av styret fortsatt, som ansvarlig for bane/drift. Ønsker fortsatt å bidra og vil gi tilbakemelding på dette. Det er behov for en erstatter. Det er også behov for en dommeransvarlig som kan erstatte Kevin Strømsvik, eventuelt en representant i styret som ivaretar dette området.



## 7. Rutiner for mobbing

Rutiner for mobbing - hvordan går styret frem vedrørende dette. Viser til [veileder fra NFF](#). Vi snakker om dette på neste styremøte, samt tar dette opp på trenerforum.

Flytter denne saken til neste styremøte!